

Hao Dong

holds a Bachelor's degree in Architecture from the Beijing Institute of Civil Engineering and Architecture, and a Master's degree in Architecture from Pratt Institute, New York, USA.

In 2002, after studying and practicing in New York for 5 years, he returned to China and started practicing at the Beijing Institute of Architectural Design (BIAD), one of the biggest Architecture Design Institutes in China.

In 2005 Hao Dong co-founded the practice of Crossboundaries in Beijing together with Binke Lenhardt.

Hao Dong is a chartered member of RIBA (Royal Institute of British Architects) and is regularly instructing at the Central Academy of Fine Arts (CAFA) and also at Tsinghua University. He is a frequent guest critic, lecturer, and public speaker on diverse forums and platforms, i.e. TEDx, a column writer for F.T. (Financial Times), and his consulting expertise on "How space shapes people" has been acknowledged by the Jiangsu and Shenzhen government.

Hao Dong has been appointed as a juror for diverse architectural awards, i.e. the Architizer A+ Award and the AMP MasterPrize, and he was selected as a nominator for the Sanlian 'City for Humanity' Awards 2020.

董灏

毕业于北京建筑工程学院建筑专业，美国纽约普瑞特艺术学院建筑学硕士学位。

2002年，在美国完成学习及工作五年后，他回到中国，开始在中国最大的建筑设计机构之一，北京市建筑设计研究院(BIAD)任职。

2005年，董灏与蓝冰可在北京共同创立了Crossboundaries。

董灏是英国皇家建筑师学会(RIBA)会员，定期在中央美术学院和清华大学任教，也经常在各种论坛和平台上担任特邀评论家、讲师和演讲者，包括TEDx。还为《金融时报》中文网撰写教育专栏文章，并且他在“空间塑人”方面的专业研究还得到了江苏和深圳政府的认可。

董灏不仅担任世界级建筑设计奖项Architizer a +奖和AMP MasterPrize等多种奖项的评审工作，还被选为2020年三联“人文城市”奖的提名者。